
 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Dnia 26.3.2025r. 

Rada Miasta Włocławek 

Komisja Edukacji 

Protokół 3 
3 Posiedzenie Komisji Edukacji w dniach 20 marca 2025 - 20 marca 2025 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Włocławek, Zielony Rynek 11/13, sala nr 5 

Obrady rozpoczęto 20 marca 2025 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 13:55 dnia 20 

marca 2025. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Gołębieski 

2. Igor Griszczuk 

3. Krzysztof Grządziel nieobecny  

4. Joanna Hofman-Kupisz 

5. Ewa Hupało 

6. Wanda Muszalik 

7. Elżbieta Rutkowska 

8. Ewa Szczepańska 

9. Marek Wasielewski 

10. Janusz Ziółkowski 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, pani Elżbieta Rutkowska, rozpoczęła posiedzenie od 

przywitania wszystkich osób zaproszonych, a także radnych oraz poinformowała, że w 

Biurze Rady Miasta znajduje się protokół z poprzedniego posiedzenia. Przewodnicząca 

Komisji zapytała, czy wobec obowiązującego porządku obrad radni chcą wnieść zmiany.  

W związku z brakiem uwag, radna Elżbieta Rutkowska stwierdziła kworum i przystąpiła 

do realizacji kolejnego punktu. 
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2. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oddziału o profilu mundurowym w IV 

Liceum Ogólnokształcącym we Włocławku wchodzącym w skład Zespołu Szkół nr 4 im. K.K. 

Baczyńskiego we Włocławku, ul. Kaliska 108. 

Wprowadzenia do punktu dokonał dyrektor Wydziału Edukacji, pan Marek Wódecki, 

informując, że kształcenie ogólne wykonywane będzie zgodnie z podstawa programową, 

szkoła posiada najlepsze warunki do prowadzenia takiego oddziału pod patronatem 

Ministra Obrony Narodowej. Dzięki zaopatrzeniu w salę strzelniczą, świetnej kadrze, 

podjęta została decyzja o utworzeniu takiego profilu. Ukazało się rozporządzenie dot. 

kształcenia w klasach mundurowych, w którym mowa o wprowadzeniu edukacji o 

obronie narodowej.  

Głos zabrała radna Joanna Hofman-Kupisz, kierując pytanie do dyrektora Marka 

Wódeckiego w kwestii procedowania nad tą zgodą, gdyż kwestia utworzenia takiego 

profilu już była poruszana i obecnie w tej szkole taki profil klasy mundurowej istnieje. 

Odpowiedzi udzielił dyrektor Marek Wódecki, zauważając, że poprzednia klasa 

mundurowa działała pod auspicjami Ministerstwa Obrony Narodowej, natomiast teraz 

pieczę obejmuje Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji ze względu na 

profilowanie uczniów na potrzeby Straży Granicznej. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oddziału o profilu mundurowym w IV 

Liceum Ogólnokształcącym we Włocławku wchodzącym w skład Zespołu Szkół nr 4 im. 

K.K. Baczyńskiego we Włocławku, ul. Kaliska 108. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Gołębieski, Igor Griszczuk, Joanna Hofman-Kupisz, Ewa Hupało, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Marek Wasielewski, Janusz 

Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

3. Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych z wyjątkiem szkół 

specjalnych oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Miasto Włocławek. 

Wprowadzenia do punktu dokonał dyrektor Wydziału Edukacji, pan Marek Wódecki, 

informując, że zmiana polega na dopisaniu ulic, które powstały bądź zmieniły nazwy. 

Z powodu braku korekt, dochodziło do pewnych nieporozumień w przydzieleniu 

obwodów dla szkół. Dzięki tej zmianie uporządkowano obwody szkół. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych z wyjątkiem 

szkół specjalnych oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Gołębieski, Igor Griszczuk, Joanna Hofman-Kupisz, Ewa Hupało, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Marek Wasielewski, Janusz 

Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

4. Uchwała w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek 

publicznych, placówek i szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych z budżetu Miasta 

Włocławek oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji. 
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Wprowadzenia do punktu dokonał dyrektor Wydziału Edukacji, pan Marek Wódecki, 

informując, że podjęcie uchwały podyktowane jest zmianami w prawie. Do 31 marca 

2025 roku każda jednostka samorządu terytorialnego zobowiązana jest do 

wprowadzenia uchwały w związku z ustawą z dnia 21 października 2024 o dochodach 

JST. Dyrektor Wódecki zwrócił uwagę na to, że miasto dołożyło dużo pieniędzy do 

publicznych przedszkoli. Zwiększyły się kwoty na utrzymanie  przedszkoli i pracowników 

i w 2024 roku wydano 57 667 261 zł, z czego miasto wyłożyło kwotę w wysokości 

42 893 879 zł.  

Ponadto, Dyrektor przypomniał, że przedszkola są obowiązkiem Gminy i to one są 

zobowiązane do zapewnienia miejsca dziecku w odpowiedniej placówce. 

W ubiegłym roku wydano 148 315 381 zł na różnice miedzy dochodami a wydatkami. 

Dyrektor Wódecki zwrócił uwagę na problem naboru wśród 3-latków. Wynika to ze 

względu na ilość dzieci na osiedlu „Zazamcze”, oraz problemem przedszkoli 

prywatnych. Problem polega na oddawaniu dzieci 2,5 rocznych do przedszkoli 

prywatnych. 

Zaradzić tej sytuacji powinno objęcie patronatami nad przedszkolami przez jednostki, 

stowarzyszenia, miedzy innymi sportowe, kulturalne, co ma zachęcić rodziców do 

kierowania 3 latków do przedszkoli samorządowych.   

Istnieje także duży problem w przedszkolach, gdzie dzieci nie są wpuszczane na teren 

placówki, gdy minie godzina 8:00. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek 

publicznych, placówek i szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych z 

budżetu Miasta Włocławek oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i 

wykorzystania dotacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Gołębieski, Igor Griszczuk, Joanna Hofman-Kupisz, Ewa Hupało, Wanda 

Muszalik, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Marek Wasielewski, Janusz 

Ziółkowski 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Grządziel 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Głos zabrała radna Joanna Hofman Kupisz, pytając o zmniejszenie liczby klas jeżeli 

chodzi o rok szkolny 2025/2026 w szkołach ogólnokształcących. O ile zmniejszona 

będzie liczba klas ? 

Odpowiedzi udzielił Dyrektor Marek Wódecki, potwierdzając, że faktycznie liczba ta 

będzie zmniejszana, będą po 3 klasy w LZK, II LO , LMK i w IV LO. W związku z tym , 

że jest mniejsza liczba dzieci i dlatego iż idziemy w kierunku szkolnictwa zawodowego, 

w którym została zwiększona liczba klas o 1 oddział w każdej szkole. 

Wielu nauczycieli ze szkól podstawowych pracowało w liceach. Największy problem 

będzie z katechetami ze względu na cięcia w liczbach godzin.  

Dyrektor Wódecki zabrał głos, kontynuując informacje o Stypendiach dla Uczniów 

uzdolnionych. 

Problem z tym związany polegał na tym, że niekiedy dochodziło do sytuacji eliminacji 

jednego z uczniów o takiej samej średniej, co wykluczało go z otrzymania stypendium, 

krzywdząc świetnego ucznia bądź dwóch.  

6. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

W związku z realizacją wszystkich założonych punktów, Przewodnicząca Komisji 

zakończyła posiedzenie. 

 

Przewodnicząca Komisji  

Rady Miasta Włocławek 

 

 

Przygotował: Christopher Ciesiul 


